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Protokolljust.

Äldrerådet
TID 16.09.2019 kl. 15:00 - 16:30

PLATS Grundtrygghetscentralen (förvaltningen), Öhmansgatan 4, Lovisa

NÄRVARANDE Relander Ilkka ordförande
Lindholm Agneta viceordf.
Lindfors Kristina medlem
Salomaa Maria medlem
Henriksson Christian medlem
Turunen  Lea medlem
Björkman-Nystén Nina medlem, kult.n.

ÖVRIGA Sund Monica sekreterare

FRÅNVARANDE Viklund Raija medlem
Bärlund Päivi medlem
Malmivaara Jouni medlem, tekn.n.

UNDERSKRIFTER Ordförande   Sekreterare

 Ilkka Relander Monica Sund
BEHANDLADE ÄREND. 7 - 10

JUSTERING AV Protokollet justerades omedelbart.
PROTOKOLLET

PROTOKOLLET TILL
PÅSEENDE

Protokollsutdragets
riktighet intygar

Lovisa   
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Protokolljust.

Äldrerådet § 7 16.09.2019

Mötets laglighet och beslutförhet

ÄRÅ § 7

Förslag: Konstateras,
  protokollet justeras omedelbart.

Beslut: Godkändes.

 ---
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Protokolljust.

Äldrerådet § 8 16.09.2019

Kirsi Kinnunnen, direktören för centralen för bildning och välfärd, berättar om
verksamheten inom hennes sektor

ÄRÅ § 8

Direktör för centralen bildning och välfärd berättade om aktuella
frågor och om sin arbetsbild på centralen. Därtill begärde hon
utlåtande av äldrerådet angående sammanslagningen av finska och
svenska medborgarinstitutet.
- Utlåtande om medborgarinstitutets förvaltning från och med
1.1.2020 
- Om rektorn är finskspråkig kunde vice rektorn ha finska som
modersmål.
- Äldrerådet var tveksamt om man klarar av
byråsekreterauppgifterna med en 0,5 personers personalresurs.
Borde byråsekreteraren ha en fyra dagars arbetsvecka?
- I övrigt var äldrerådet nöjt med presentationen.

---
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Protokolljust.

Äldrerådet § 9 16.09.2019

Seniorveckans fest 9.10.2019 på idrottshallen

ÄRÅ § 9

 Som föreläsare forskningsprofessor Harriet Finne-Soveri,
konsert av Tobias Andersin & trio samt dans med bandet
Uniset.

 Därtill ordnas det massor av program i Lovisa.

---



LOVISA STAD PROTOKOLL 3/2019 6

Protokolljust.

Äldrerådet § 10 16.09.2019

Övriga ärenden

ÄRÅ § 10

Äldrerådet diskuterade hur man kan öka Lovisa stads attraktivitet.
Dessutom diskuterades följande frågor:

- Ett bibliotek som erbjuder flera olika funktioner. Ett dragplåster
– människorna önskar ett mångsidigt bibliotek. Bibliotekets nya
chef är på samma linje. Kan man få understöd av staten till
anskaffningen av böcker? Så att vi skulle ha något speciellt.
- Välfärdshallen skulle ha ett bibliotek. Då skulle mångsidigheten
öka.
- En simhall önskas. Kunde Fortum delta i byggandet av den?
- Man diskuterade tilläggsbyggandet av Lyckan. Äldrerådet
understödde byggandet.
- Avgiftsfri busstransport för 70–75-åringar skulle stöda
användningen av busstrafik.
- Chaufförerna på servicelinjen får ett tack. De bär kundernas
kassar in.

---


